

**MSX – Disclosure**  
**إفصاح – بورصة مسقط**



3 Feb 2026

3 فبراير 2026

**Video Link to MSX Discussion Session –  
Financial Statements for the year ended  
on 31 December 2025**

رابط تسجيل الاجتماع للجنة النقاشية عبر بورصة مسقط –  
البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025

The Company would like to inform the shareholders, investors and analysts that MSX Discussion Session was conducted on 2 February 2026 presenting the audited financial results for the year ended 31 December 2025, plans and strategy of the Company for 2026 and answering the questions of the participants.

تود الشركة إعلام المساهمين، المستثمرين وال محللين الماليين أنه تم عقد الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط بتاريخ 2 فبراير 2026. تم استعراض ومناقشة النتائج المالية المدققة للشركة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وخطط واستراتيجية الشركة لعام 2026 والإجابة عن الأسئلة التي طرحت من الحضور خلال هذه الجلسة.

The video recording of the session is uploaded on the Company's website, and accessible also on the following link below:

[MSX Discussion Session YE 2025 Oman Cables Industry SAOG](#)

تجدون التسجيل المرئي والمسموع لهذه الجلسة على الموقع الإلكتروني للشركة من خلال الرابط أدناه

[MSX Discussion Session YE 2025 Oman Cables Industry SAOG](#)

For more information,  
Please contact our Investor Relations:

للتواصل والمعلومات، الرجاء الاتصال بعلاقات المستثمرين في الشركة.

Email: [jad.atallah@omancables.com](mailto:jad.atallah@omancables.com)  
Mobile: +96879202023

بريد الكتروني: [jad.atallah@omancables.com](mailto:jad.atallah@omancables.com)  
هاتف: +96879202023

**Jad Atallah**  
**Investor Relations**



**جاد عط الله**  
**علاقات المستثمرين**